
  

 

Ishøj Skole   Den 06.01.2022 

    lh/sus 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde TIRSDAG 11.01.2022 kl. 17.30 i Personalerum-

met. Mødet forventes at tage lidt længere end normalt, da punkterne fra det aflyste 

møde i november også er med. Der opfordres til at man kommer nytestet til mødet. 

 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Jakob Grane 

 

Ole Wedel-Brandt, Stine Sø-

rensen og Rasmus Lindgren. 

Dagsorden: 

 

 

 

1035 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den 

26.10.2021 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1035 a 

Skolernes Kvalitetsrapport 2022 

a. Høringssvar udarbejdes  

 

1036 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

a. Herunder Corona 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Der blev udarbejdet et hø-

ringssvar. 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• Ny pedel er ansat ved 

navn Martin Olsen. 

• Coronasituationen. 

• Kantinen som åbner i 

næste uge. 

• Musikprojekt i 1. og 2. 

klasse. 

• Revisitationerne der er 

afholdt. 

• Terminsprøver. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1037 

Trafiksikkerhed ved skolen (orientering og drøftelse) 15 

min.  

a. Status og hvor er vi i processen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1038 

Tilbagemelding på ”princip for arrangementer udenfor 

skoletiden” (drøftelse og beslutning) 25 min. 

a. Nuværende princip er vedlagt som bilag 

b. Er der nogen der skal have at vide hvad vi har drøftet 

c. Ny dato for tilsyn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Valgfagseksamen. 

• Ledelsesobservationer 

i klasserne. 

• Teamsamtaler. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om: 

• Den Covid-19 opdelte 

SFO. 

• Nødpasning. 

• Mål og indholdsbe-

skrivelse for SFOerne i 

Ishøj kommune. 

 

 

Peter Bjerge fortalte, at der 

har været afholdt møde i ok-

tober med en fra kommunen. 

Dette har gjort, at der nu er 

markeret en cykelsti ovre ved 

hallen, og der er symboler 

optegnet. 

Kys-og kørbanen er ikke ble-

vet optegnet, og der mangler 

noget afspærring i form af 

betonklodser, dette arbejdes 

der videre med at få etable-

ret. 

 

 

Der var en drøftelse af foræl-

dreengagementet.  

 

På side 1 i anden bullit ne-

derst, ændres Skoleporten til 

Aula. 

 

Det blev besluttet, at princip-

pet skal revideres 2024. 

 

Efter sommerferien genbesø-

ges princippet med henblik 

på, at den nye skolebestyrel-

se skal informere om dette 

ude i klasserne. 



  

1039 

Tilsyn med ”Princip for trivsel”, ”Princip for inklusion” 

og ”Antimobbestrategi” (drøftelse) 35 min.  

Tilbagemelding på ”Princip for trivsel”, ”Princip for in-

klusion” og ”Antimobbestrategi” (drøftelse og beslutning) 

35 min.  

a. Skriftlig tilbagemelding på principperne er vedlagt 

b. Nuværende principper er vedlagt som bilag 

c. Er der nogen der skal have af vide hvad vi har drøftet 

d. Ny dato for tilsyn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1040 

Tilsyn med ”Princip for undervisningens organisering” og 

”princip for budgetlægning/rammebevilling” (beslutning) 

10 min. 

a. Er der ting som skolebestyrelsen ønsker at have tilba-

gemelding på 

b. Nuværende principper er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1041 

Nyt fra ernæringsgruppen 

a. Rikke ønsker sig at trække sig fra gruppen 

b. Eventuel nedlæggelse af arbejdsgruppen 

 

Kort drøftelse af tilbagemel-

dingen fra personalet. Skole-

bestyrelsen synes den var 

fyldestgørende.  

 

Det blev besluttet, at den tid-

ligere arbejdsgruppe genbe-

søger principperne og prøver 

at minimere indholdet uden 

at udvande det.  

 

Principperne skal være en 

støtte og rammesætning, der 

er brugbar i hverdagen. 

 

Arbejdsgruppen skal huske at 

indskrive i principperne at 

både 0. klasse, fritidshuset og 

indskolingshuset er mobilfrie 

områder. De skal også huske 

at nævne smartwatches. 

 

 

Princip for undervisningens 

organisering: 

• Side 3 succeskriterier  

- skal det stå der? 

• Virker princippet sta-

dig? 

 

Princip for budgetlæg-

ning/rammebevilling: 

• Bullit tre og fem gør vi 

det? 

Lars Halmø og Claus Ras-

mussen er nedsat som ar-

bejdsgruppe, der skal se på 

dette til næste skolebestyrel-

sesmøde. 

 

 

Fokus på ernæring er blevet 

en naturlig del af skolens 

hverdag. 



  

 

 

 

 

 

 

 

1042 

Sommerfest den 17/6-22 (drøftelse og beslutning) 15 min 

a. Planlægning og evt. nedsættelse af arbejdsgruppe. 

 

 

 

 

1043 

Skolebestyrelsesvalg for periode august 2022 – juli 2026 

(drøftelse) 10 min.  

a. Hvordan hverver vi nye forældre 

 

 

1044 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Byrådet/børne- og Undervisningsudvalget 

d. Medarbejderne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja Carstensen og Jonas 

Kjeldgaard arbejder med 

madpakker for de nye foræl-

dre der kommer med ”april-

børn”. Derefter nedlægges 

arbejdsgruppen.  

 

 

Der blev nedsat en arbejds-

gruppe bestående af: 

Katja Carstensen (Tovholder) 

Maria Schou og Camilla An-

kerkilde. 

 

 

Der er valg i marts. Skolebe-

styrelsen planlægger en 

hvervekampagne.  

 

 

 

a. 

Sebastian Snor fortalte, at der 

havde været afholdt en kon-

ference i foreningen ”Danske 

skoleelever”, og at der i for-

året, vil blive afholdt en ge-

neralforsamling. Han påtæn-

ker at deltage i sidstnævnte. 

Der har været rod i mailkor-

respondancen mellem ham 

og IFE, så han har ikke del-

taget i møderne. 

Der har været afholdt nisse-

konkurrence i december med 

forhindringer pga. nedluk-

ning. 

 

b. 

Intet. 

 

c. 

Intet. 

 

d. 

Der er Covid-19 usikkerhed 



  

 

 

 

 

 

1045 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1046 

Lukket møde 

a. Der er ingen særskilt dagsorden til lukket møde 

 

 

blandt lærere og pædagoger, 

man er trætte og slidte. 

 

 

 

 

Flot styret møde! 

 

 

 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2021/2022 

7/2, 8/3, 4/4, 10/5, 9/6 

 

På det først kommende bestyrelsesmøde med den nye skolebestyrelse skal vi drøfte 

hvordan princippet for deltagelse i arrangementer uden for skoletiden på Ishøj Skole 

kommer ud til forældre.  

 

Skal der laves et princip om rusmidler, eller skal det nævnes i et af vore andre prin-

cipper?! 


